
PROTOKÓŁ NR 24/09

z posiedzenia Komisji ds. finansowo - budżetowej Rady Gminy Mielnik 
w dniu 10 grudnia  2009 roku.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski                  –          Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz                   –          Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Łarysa Kierkowicz                      –         Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki                               –          Sekretarz Gminy
5. Jolanta Galecka                                    -          Podinspektor Urzędu Gminy

Obradom przewodniczył  Pan Witold Terebun – Przewodniczący Komisji ds. finansowo - 
budżetowej Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2010 rok.
2. Zaopiniowanie  pozostałych projektów uchwał  będących  przedmiotem obrad  XXIX 

sesji Rady Gminy.
3. Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji w 2009 roku.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok.
5. Sprawy różne.

Do punktu 1

Projekt budżetu gminy na rok 2010  przedstawiła Pani Łarysa Kierkowicz. 

Pan Tobota Kazimierz – zapytał na co jest zaplanowana w budżecie dotacja dla powiatu i 
czy  gdyby  gmina  wyłożyła  środki  to  powiat  zgodziłby  się  na  budowę  parkingu  przy 
cmentarzu. 

Pan  Wójt  –  dotacja  dla  powiatu  jest  przeznaczona  na  wykonanie  dokumentacji  na 
przebudowę dwóch dróg: Wilanowo - Tokary i Wilanowo – Koterka. Co do parkingu to jak 
już wcześniej mówiłem, nie będziemy w całości realizować z budżetu gminy powiatowych 
inwestycji, a Starostwo w tej chwili nie ma na to zadanie przewidzianych żadnych środków.

Pan  Adam  Tobota –  Skoro  w  budżecie  jest  nadwyżka  budżetowa,  to  jakich  zadań  nie 
zrealizowaliśmy w roku ubiegłym?

Pani Skarbnik  – udzieliła odpowiedzi i  wyjaśnień dotyczących przyczyn braku realizacji 
zadań  takich  jak  budowa  oczyszczalni,  adaptacji  kina  na  muzeum  (  chodzi  tu  o 
zabezpieczenie w budżecie własnych środków w celu pozyskania pieniędzy z zewnątrz na 
daną inwestycję).

Pan Jan Zduniewicz poprosił Panią Skarbnik o przygotowanie wykazu niezrealizowanych w 
2009 roku inwestycji wraz z kwotami.
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Pani Maria Boguszewska- zapytała z jakiego powodu w budżecie na 2010 rok zaplanowano 
mniej środków przeznaczonych na ochronę zdrowia w porównaniu z rokiem 2009.

Pan Wójt – W 2009 roku przeznaczono większą kwotę na szczepionki HPV ze względu na 
trzy roczniki podlegające szczepieniom, w 2010 roku zaszczepiony będzie już tylko jeden 
rocznik dziewcząt.

Pani Olga Pogrebniak –  zapytała,  czy nie  można by było obniżyć  wieku osób objętych 
bezpłatnym szczepieniem przeciwko grypie.

Pan  Wójt  –  jestem  jak  najbardziej  za  obniżeniem  wieku  osób  objętych  bezpłatnym 
szczepieniem ale wiąże się to ze zmianą uchwały Rady Gminy i Profilaktycznego Programu 
Zdrowotnego Gminy Mielnik na lata 2009 – 2014.

Pan Jan Zduniewicz - zapytał na jakim etapie jest budowa świetlicy w Osłowie, komu i na 
jaki  agregat  prądotwórczy   zaplanowano  środki  w  budżecie  oraz  zasugerował 
wyegzekwowanie od wykonawcy naprawy tarasu przy Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i 
Rekreacji w Mielniku.

Pan  Wójt  –  budowa  świetlicy  w  miejscowości  Osłowo  jest  w  tej  chwili  na  etapie 
projektowania i zaplanowane środki w budżecie są przeznaczone na ten cel. Odnośnie pytania 
2,  z zaplanowanych środków zostanie zakupiony nowoczesny agregat prądotwórczy,  który 
załączałby się automatycznie z momentem braku prądu i zamontowany w hydroforni. Jeśli 
zaś  chodzi  o  taras  to  będę  rozmawiał  z  dyrektorem  GOKSiR  aby  wyegzekwował  od 
wykonawcy naprawę tarasu.

Komisja Rady 4 głosami za i 4 głosami wstrzymującymi się pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu Gminy Mielnik na rok 2010.

(w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 2

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku sprzedaży 
w formie  bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik przedstawił i 
omówił Pan Tomasz Gorochowicz.

Komisja  Rady  jednogłośnie  w  obecności  7  członków  komisji  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od  obowiązku 
sprzedaży w formie  bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik

(w zał. na str …..... prot.)

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy 
Mielnik przedstawił i omówił  Sekretarz Gminy.

Komisja  Rady  3  głosami  za,  przy  4  głosach  wstrzymujących  się  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta 
Gminy Mielnik
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(w zał. na str …..... prot.)

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia  2003 roku o działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  przedstawiła 
Pani Jolanta Galecka.

Komisja Rady jednogłośnie w obecności 7 członków pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str …..... prot.)

Pani Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok.

Pan  Jan  Zduniewicz  – zasugerował  aby  uwzględniać  w  przyszłości  sprawy  problemu 
narkomanii i uaktywnić działania w zakresie pomocy osobom uzależnionym.

Pan Sekretarz Gminy – odpowiedział, że problem jest znany i, że na poprzedniej komisji 
pani  dyrektor  wyjaśniała,że  w  szkole  nie  stwierdzono  tego  problemu,  a  swoje  działania 
prowadzą w oparciu o psychologa i policję.

Pan Adam Tobota  – poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej liczby interwencji w 
okresie ostatnich 3 lat.

Komisja  Rady  3  głosami  za,  przy  4  głosach  wstrzymujących  się  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2010

(w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 3

Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Gminy w 2009 
roku przedstawił jej Przewodniczący Witold Terebun.

(w zał. na str …..... prot.)

Pan  Jan  Zduniewicz  – zasugerował  na  przyszłość  dokładniejsze  przygotowanie 
sprawozdania. Jego zdaniem zabrakło w nim oceny aktywności radnych uczestniczących w 
posiedzeniach Komisji, frekwencji na posiedzeniach itp.

Komisja przyjęła do wiadomości informację o działalności Komisji w 2009 roku.
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Do punktu 4

Komisja Rady przy obecności 8 radnych, opracowała plan pracy na 2010 rok.

Brzmi on następująco:

I kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 2009r.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
3. Analiza  realizacji  budżetu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  za  2009  rok  z 

zakresu realizacji ustawy o ustanowieniu programu wieloletniego „Pomoc państwa w 
zakresie dożywiania”. 

4. Sprawy bieżące.

II kwartał 
1. Analiza  kosztów  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  za  3  miesiące 

bieżącego roku oraz prognozy działalności na przyszłość.
2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Opiniowanie projektów uchwał pod obrady sesji.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał 
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2010 roku.
2. Realizacja inwestycji gminnych – posiedzenie wyjazdowe.
3. Sprawy bieżące.

IV kwartał
1. Ocena  wykorzystywania  środków  pozabudżetowych  na  realizację  zadań 

inwestycyjnych.
2. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2010r.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy bieżące.

Do punktu 5

Pan Sekretarz poinformował, że wpłynął wniosek grupy mieszkańców Mielnika o nadanie 
ulicy,  która znajduje się na Przedmieściu nazwy „Uroczysko”.  Dodał,  że na kolejnej  sesji 
zostanie przygotowany projekt uchwały dotyczący tej sprawy.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

             Protokołowała:           

            Jolanta Galecka                                                                  Przewodniczący Komisji

                                                                                                             Witold Terebun


